

《单词百科:elevating是什么意思?elevating怎么发音?elevating的解释和用法》

英语单词elevating是什么意思?elevating怎么读?elevating怎么发音?简答网为您整理了elevating的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



elevating怎么读

elevating的读音:['el ɪ ve ɪ t ɪ ŋ]

elevating的意思

- 1、v.举起(elevate的现在分词);提高;提升;鼓舞;
- 2、adj.发人深思的 ; 有启发的 ; 有趣的;

elevating的双语例句

- 1、Gastric distention may also reduce lung volume by elevating the diaphragm.

胃胀使膈升高也会减少肺的容积.

2、Reading this essay was an elevating experience.

阅读这篇短文很有启发。

3、Objective : To raise the elevating resection of carcinoma of colon.

目的: 提高治愈性手术切除率.

4、Today we consider foot binding ugly and crippling ; back then they consider it beautiful and elevating.

今天我们认为扎脚丑陋和使人伤残, 当年人们认为扎脚美丽和使人高贵.

5、The model includes loading at normal temperature and elevating temperature at constant load.

它包括常温加载和恒载升温两阶段,编制了计算机程序,与国外的实验相比,符合较好.

6、The MVP will come out of trusting his teammates and elevating those around him.

他会因其对队友的信任和使队友变得更加出色而获得MVP的.

7、The elevating book he elected provided eloquent facts that the elapsed time will eliminate our distress.

他选的那本激励人心的书提供了雄辩的事实,说明时光的流逝会消除我们的痛苦.

8、The ceiling, elevating flooring, eaves and color steel door are optional for customer.

屋面, 楼面, 屋檐和彩钢门可由客户选择.

9、It's elevating my teammates to be able to win that championship.

挑战是振奋我们的队友,并使我们有能力获得总冠军.

10、Three motors are used to control cloth folding , beam elevating and cloth discharge device respectively.

本机采用三台电动机, 分别控制码布,台面升降和出布动作.

11、You can only raise individual performance elevating that lf an entire system.

只有提高整个系统的绩效,才能增进个人的绩效.

12、The experience wasn't terribly elevating.

这种事不太有教益吧.

13、Elevating your all day long can eventually shorten your calf muscles.

把小腿抬起,最后可以减少你小腿的肌肉.

14、In some areas, elevating , sidetipping transporters are used.

有些地区还使用起重机和单边倾卸运输机.

15、They can watch demonstrations of elevating grain , sawing wood, grinding corn, and pumping water.

他们可以观看现场的谷物处理、锯木头及使用唧筒抽水的示范秀.

16、We can conclude along with metal Fermi level elevating, its electrode potential is lowered.

由此得出随着金属的费米能级的升高,其电极电位会随之下降.

17、Violating any of the regulations, elevating or lowering savings interest rates and credit interest rates.

违反规定提高或者降低存款利率、贷款利率的.

18、Three motors are used to control cloth folding , beam elevating and cloth discharge device respectively.

· 本机采用三台电动机,分别控制码布,台面升降和出布动作.

以上是简答网为您整理的elevating怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于elevating的用法

、elevating的释义、elevating的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/elevating>